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TFs ledningsgruppsmöte 2023-08-31 
 
Närvarande: 

- Maria Hamrin 
- Krister Wiklund 
- Rasmus Öberg 
- Linus Martin 
- Isabelle Olsson 
- Ellie Nordfelt 

 
Notera: Ansvarig person har (i flesta fall) markerats med fet stil nedan. 
 
 
1. Nästa möte: Ons 20 sep kl 08:30 i Bottenhavet (NAT.A1.321 var redan bokad). 
 
2. Vi diskuterade anteckningarna från förra mötet: 

a. Linus: Exjobbspitchar. Obligatorisk del av exjobbskursen? 
Konsekvens: Vidareutveckla exjobbsseminariet? Martin R jobbar på det. 
Deadline i sep-okt. 

b. Linus: LaTeX-rapportskrivning: Jesper E (modulära) instruktioner.  
c. Linus: Vill vi möblera om i NA-korridoren. 
d. Krister: Frivillig föreläsningar om Python och Excel. Skulle kunna vara 

ett kvalitetskursprojekt. Krister skriver mail till studenterna om detta. 
Följdfråga: Vill viutveckla egen min-kurs i Excel? 

e. Krister: Automatutskick av avgångsenkäten från program-canvas? 
f. Krister: Påminna Restop-lärare om goda tips runt kursutvärderingar. 
g. Krister: Följer upp frågan om klädskåp. 
h. Krister: Jobbar vidare med att införa C i FMM2. 
i. Krister: Namnbyte på FMM2 (Modellering och beräkningsteknik) och 

PMT (Mätteknik med ellära). 
j. Maria: Frågar Ludvig om han kan hålla stressföreläsning efter jul. 
k. Maria: Ska bjuda in Jens till ett framtida ledningsgruppsmöte. 
l. Rasmus/Ludvig: Ska kalla till programrådsmöte om VB/VP. 
m. Rasmus+Maria: Ska ge förslag på reviderade mål för TF. 
n. Rasmus: Hämtar resultat av programenkäten av Lisa. 
o. Isabelle: Ska följa upp Philips idé om ”inverterad inspirations-

föreläsning”. Är det nåt vi kan/vill göra detta läsår? 
p. Isabelle: Ska försöka hitta student som kan ta över Jespers 

alumninventering. 
q. Ellie: (Var ej närvarande på denna punkt så vi kopierar in 

anteckningarna från förra mötet):  
i. Vi bör få ut studenter att besöka sina gamla gymnasieskolor. 

Ellie ansvarar för att info går ut till studenter. Behövs nog 
informeras via olika kanaler och flera gånger. 

ii. Uppdatera tekniskfysik.se så att den blir mer attraktiv för 
potentiella studenter. Bl.a. bör vi uppdatera bildmaterial och 
kanske lägga upp ett årshjul. Digitalt skyltfönster? Bilder på 
profilvaror. Ellie ansvarar. 
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iii. Ellie ska också ta fram besöksstatistik för vår webb. 
iv. Kan vi rekrytera bättre från Vasa? 

r. Carro: (kopia från förra anteckningar): Påminn studenter att fylla i 
avhoppsenkät. 

s. Nils: Ska implementera de nya exjobbsfrågorna vt24?) 
t. Någon: Hur skickar vi hejdå från oss till nya alumner? 

 
3. Studievägledning, nyckeltal, exjobb etc.:  

a. 71 nybörjarstudenter varav 7 på sjukhusfysik. 
b. Vi ser ut att ha många tjejer i nybörjarklassen. 

 
4. Roll-up (TekNat):  

a. Fakulteten har varit på plats. Amanuenser hjälpte till. Allt gick bra. 
 

5. VB/VP: Rasmus informerade om arbetet med VB/VP. Ludvig/Rasmus ska kalla 
till porgramrådesmöte om detta. Inför mötet ska Rasmus och Maria gå igenom 
TFs mål.  

 
6. Jubileet: Vi ser ut att ha det under kontroll just nu. Vi är dock lite sena med att 

få ut inbjudningar. 
 

7. Profilmässan: Tema blir kombinerade profiler. Linus bokar talare enligt nedan 
(och hör av sig om det ej funkar) och sätter ihop programmet enligt mall osv. 

a. PA-intro: Bl.a. om kombinerade profiler. 
b. Shahab+Krister: Rymd+Beräkning. Satellitkursen+CFD. 
c. Eduardo/Alumn/student: Nano+Beräkning. 
d. GuidelineGeo: Robot + Mät + machine learning. Rasmus Beyer, Pontus? 

 
8. Ludvigs punkt: 

a. Det var god närvaro på info-träffen med ÖI.  
b. Linus och Maria informerar från smörgåstårteträffen om att det inte var 

många studenter som verkade intresserade av fysik, men det kan ju 
ändras. 
 

9. Rasmus punkt: Frågade om vad som speciellt viktigt under kommande läsår 
(förutom ordinarie drift av programmet med allt det innebär). Vi kom fram till 
följande svar: 

a. Rekrytering. Vi har låga söksiffror och i år så sökte många sent. Linus 
ska kolla om vi kan få tag i lite data om vilka som sökte sent (kvinnor 
eller män, varifrån i landet eller liknande). 

b. Genomströmning. (Linus projekt) 
c. Studenters intresse för fysik. 
d. Kurser/profil mot grönteknik? 
e. Kandidatprogram i fysik. 

 
10. Kristers punkt: 

a. EngApp har börjat. 16 studenter. 
b. Informerade om att det finns studenter som tycker att de vill byta från 

TF till sjukhusfysiks ansökningskod, men det tycker vi är irrelevant då 
de ju redan är antagna. 
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11. Marias punkt: 

a. Håller på att sammanställa nybörjarenkäten. Noterar att förhållande 
många studenter inte anser sig ha fått sommarutskicket.  

b. Kommer maila ut annons om amanuens-tjänst som it-ansvarig för SRS 
(Svenska Rymdforskares Samarbetsgrupp). 

 
12. Våra aktuella kvalitetsprojekt (IT-amanuens publicerar på 

https://tekniskfysik.se/arkiv/kvalitet/kvalitetsprojekt/):  
a. Linus skriver text om sitt kvalitetsprojekt. 

 
13. Vi diskuterade arbetsbelastningen. Isabelle och Linus var på plats på denna 

punkt. De verkar ha allt under kontroll. Nybörjarklassen verkar må bra. Det är 
full fart i NA-korridoren. 

 
14. Amanuenserna håller regelbundna möten med ett större möte inför 

ledningsgruppsmötena. Protokoll från mötena ber vi amanuenser maila ut till 
ledningsgruppen. Protokoll från mötet finns INTE i bilagan nedan. (P.g.a. 
sjukdom så kunde detta möte ej hållas). 

 
15. Övrigt: 

a. Inget mer. 
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